
Zápis ze schůze vlastníků bytových/nebytových jednotek domu Novákových 59/2,4 
ze dne 3.12.2014 

 
Přítomni: Ing. Petr Lávička – člen zastupitelstva LBD, Ing. Petr Papírník – ředitel LBD Praha 8, 
Tomáš Sasák – technik LBD Praha 8, právní zástupce vlastníků bytových jednotek Mgr. Horák 
Petr a dále majitelé bytových jednotek dle prezenční listiny, která je nesdílnou součásti tohoto 
zápisu. 
 
-p. Papírník: k novému Občanskému zákoníku – vysvětluje, že není povinnost ani možnost 
založení SVJ, s odkazem na výklad nového zákona 311/2013 sb. SVJ nemůže vzniknout, ale je 
možné jej pouze založit z důvodu že majetek LBD8 v domě  neklesl pod 50 % 
právní zástupce vlastníků bytových jednotek Mgr. Horák, vysvětluje  p.Papírníkovi,  že to není 
pravda,  že se bohužel mýlí.  Současný procentní podíl LBD 8 v domě  je  totiž  26,64 % 
- p. Lávička – na dotaz, zda-li zastupitelstvo LBD 8 chce, nebo nechce založit SVJ informuje,  že 
není schopen dát odpověď,  ale že osobně je pro, ale finální vyjádření může dát, až na základě 
jednání všech členů zastupitelstva LBD 8  
- přislíben p. Lávičkou termín odpovědi od členů představenstva, zda chtějí založit či nezaložit 
SVJ,  do 10.12.2014 
-p. Papírník se snaží  pokračovat s cílem řešit opravy domu 
- ostatní přítomní účastníci  vysvětlují, že na programu jednání nejsou opravy domu, ale  
primárně založení  SVJ v domě Novákových 59, Praha 8 
 
Závěr:  Založení SVJ se bude dále projednávat až po sdělení členů zastupitelstva LBD zda-li 
souhlasí se založením SVJ 
 
různé: 
-připomínka k vnitřní fasádě domu – je špatně vyspádovaná, není celá natřená, zatéká voda 
(hrozní zmrznutí v zimních měsících). 
-p. Sasák – technik LBD informuje, že vše bylo převzato v pořádku. Aktuální stav fasády prověří 
a případně zajistí bezplatnou nápravu u firmy, která fasádu dělala. 
- p. Hruška vysvětluje, proč bylo zastaveno vyklízení sklepů – netransparentní a navýšené 
cenové nabídky od LBD 8 
-volba delegáta za dům – na jednání této schůze nebyl zvolen  
- p. Papírník vysvětlí rozdíl mezi družstevníkem, vlastníkem bytové jednotky, družstevníkem a 
vlastníkem bytové jednotky zároveň – do 12.12.2014  dodá p. Papírník seznam družstevníků 
- stav účtu k 30.11. je 1.578.896 Kč 
- odpověď na dotaz – LBD platí do fondu oprav 24 kč/m2 do fondu oprav 
- p. Hruška – požadavek na LBD k zaslání všech zápisů ze schůzí termín do 12.12.2014 
- žádost o pořádání schůzí 4x ročně – odhlasováno 100 %  hlasů přítomných na schůzi 

 
 

Závěry: další schůze se uskuteční 14.1.2015 – na programu jednání bude založení SVJ 
 
Účast na jednání dne 3.12. byla 88,93 %  









 


